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Незадовољна одговором Савјета министара БиХ, допунила питање постављено 

Министарству спољне трговине и економских односа БиХ на 52. сједници, одржаној 

29. 08. 2013. године. Питање је гласило: 

„Тражим да ми се достави податак када је покренута процедура доношења Закона о 

органској производњи у БиХ. Када се очекује његово упућивање у парламентарну 

процедуру?“ 

Допуњено питање гласи:  

“Ја молим да ми се доставе писмено одговори и мишљења надлежних институција у 

БиХ о утврђивању текста Предлога закона о органској производњи у БиХ, значи 

министарстава пољопривреде, шумарства и водопривреде оба ентитета, Одјељења за 

пољопривреду у Брчко Дистрикту и Дирекције за европске интеграције. Такође хоћу 

одговор од Министарства спољне трговине и економских односа БиХ – који су начини 

да се превазиђе дата ситуација, с обзиром на документе који нас обавезују за израду 

Нацрта закона о органској производњи у БиХ.” 

 
 


